
Notulen ALV kring Berkel  IJssel  14 november 2022 

Manege Zutphen 

 

Aanwezig 

Yvonne Buis-Franken, voorzitter, Gabrielle van der Sluis, wedstrijdsecretaris, Jan Wilbrink 

(bestuurslid), 

Jeannette Bekkers en Kim Mentinck (Oortveldruiters) , Conny Renskens, Richelle Kroesen, Danielle 

Brinkman (Gorssel-Zutphen), Irene Dijkhuizen (Zutphen), Janet Limpers (ijsselruiters), Wilma Reusken 

en L.Hamer (Loenermarkruiters), Harry van ’t Land en Floor Koers (De Veluwezoom), Els Olyslagers 

(Velp), Ed Tervoort (De Spreng) 

 

1. Opening 

Voorzitter heet welkom. 

Afmeldingen,  drie bestuursleden, Egon van Dongen, Charlotte Honkoop en Maelynn Stam, 

konden niet. Verder Annalies Harenberg en Simone Boesveld afgemeld. 

2. Mededelingen; wedstrijd 10/11 september rubrieken zijn verschoven vanwege enorme 

deelname. M1/M2 is naar de vrijdagavond verzet, L1 naar de zondagmiddag.  

Laag-Soeren; 90 cm is voor de selectie niet op tijd maar op stijlpunten verreden. Besloten is 

om de klassering te handhaven en niet te wijzigen.  

Tip; gebruik voor het uitschrijven van selectie springen het vraagprogramma van de 

regiokampioenschappen.  

Oortveld; hoort het niet zo te zijn dat er in de stijlklasses een barrage verreden worden ? 

Voorstel; tijdens de laatste selectie iig een verhoogde barrage uitschrijven achteraf? Is dit 

haalbaar? Bij heel veel deelname wordt dit lastig.  

Voorstel 2; uitschrijven rubriek 5 cm hoger voor selectie?  Yvonne gaat dit binnen de regio 

bespreken. Voor nu staan de vraagprogramma’s al vast. 

3. Notulen vorige vergadering worden goedgekeurd. 

4. Nieuws uit de regio; Wim Romijn is na 17 jaar gestopt met het wedstrijdsecretariaat. Er 

wordt nog gezocht naar opvolging. Tot nu toe 1 naam bekend, er wordt nog gezocht naar 

een 2e persoon. Annalies Harenberg  gaat het wedstrijdsecretariaat voor de afdelingen en 

verenigingskampioenschap doen .  

Er wordt nog gezocht naar een algemeen secretaris. Huidige secretaris wil ermee stoppen 

maar blijft nog aan tot er een nieuwe secretaris is. 

Regio is druk met de organisatie van de outdoorkampioenschappen. Dit jaar voor het eerst 

op zand, een grote verandering. 

WBTR collectieve verzekering vanuit de regio laat nog even op zich wachten:  Digitaal 

vergaderen wordt nog onderzocht. Als dit geregeld is voor 200 euro per afdeling kan dit dan 

geregeld worden via de Regio.  

KNHS bestaat 100 jaar, gaat komend jaar gevierd worden. 



5. Bestuursverkiezing; Jan Wilbrink en Yvonne Buis zijn aftredend en herkiesbaar. Geen 

tegenkandidaten, beiden herkozen. Applaus !! 

6. Selectiewedstrijden outdoor 2023. Omdat de outdoorkampioenschappen komend jaar op 

zand zijn is de vraag, wat gaan wij doen met de selectiewedstrijden. Op zand of op gras ? 

Loenermarkruiters;  in overleg met Gelders Landschap, er is kans dat de wedstrijd op de 

Schaapsweide niet meer mag van Gelder Landschap. Er is gezocht naar alternatieven,  maar 

deze zijn niet gevonden. Leden van de Loenermark zeggen het liefst op de Schaapsweide. De 

vraag is dus of het mag. Alternatief is op het eigen terrein B tm M2. 

IJsselruiters; springen zand, geen bezwaar tegen selecties buiten de kring. Dressuurruiters 

willen de meesten op zand. Zeven ruiters willen alles bij het oude houden. Voorstel was ook 

om bijv. mensen met een zandbaan bij huis financieel te belonen als die baan gebruikt mag 

worden voor een wedstrijd.  

Empe; meeste ruiters geven aan liefst alles bij het oude laten, dus selecties op gras. 

GZ; veel ruiters liever gras. Voorstel eventueel een overgangsfase  van gras naar zand. Dus 

niet direct alles veranderen, maar toewerken naar zand komende jaren. 

Spreng; er ligt een baan in Laag Soeren maar klaar maken brengt flinke kosten met zich mee.   

Onderhoud zal duur zijn en vrijwilligers voor onderhoud  zijn moeilijk te vinden.  

Veluwezoom; rijden op zand  zal maken dat de wedstrijd op gras geen deelnemers meer 

krijgt. Veel minder inkomsten zal maken dat de contributie de helft omhoog  moet. Wens bij 

de ruiters is om voor nu alles bij het oude te laten.  

GZ merkt op dat je door niet op zand te gaan selecteren het risico loopt dat ruiters 

overstappen naar verenigingen of kringen waar wel op zand geselecteerd wordt.  

Is het een optie om in de toekomst bij elkaar het terrein te huren voor wedstrijden ? 

Bezwaar is wel dat je dan bijvoorbeeld je sponsoring grotendeels kwijt raakt, die willen vaak 

niet mee naar een andere locatie.  

Conclusie voor komend seizoen;  alles bij het oude laten en selecteren op gras.  

GZ  denkt er over om een selectiewedstrijd springen in Laren te organiseren  Dat kan, maar 

er kan op dit moment nog geen toezegging gedaan worden dat dit dan selectie wordt.  

Besluit; voor nu blijft alles bij het oude. Selecties op gras. Selectiewedstrijden alleen 

georganiseerd door verenigingen binnen de kring. Het staat een vereniging vrij om eventueel 

uit te wijken naar een zandlocatie buiten de kring.  

Verenigingen krijgen data waarop de laatste selectie verreden moeten zijn; 

1 en 2 juli; vereniging en afdelingen in Ruurlo. Selectie 24 en 25 juni 

6,7,8 juli; springen Nijkerkerveen. Selectie uiterlijk 24 en 25 juni 

13,14 en 15 juli; dressuur Lunteren. 

 

Afspraak; concept outdoorkalender wordt rond gestuurd, verenigingen kunnen dan voor 5 

december aangeven wanneer ze hun wedstrijd zouden willen houden. 

Afspraak; op  12 december voorstel online overleg.  

7. Winteractiviteit;  dressuur en springlessen relatief duur voor klein groepje mensen. Voorstel 

is om iets te organiseren voor een breder publiek waarmee er meer mensen bereikt kunnen 

worden. Waar zou behoefte aan zijn ? Flexchair, paard, theorie, EHBO theorie. Door de bril 

van het jurylid; kinderen jureren een jurylid in een proef. Proef rijden en dan nabespreken. 

Informatie over Mijn KNHS voor de ouders. Vlog avond met vlogger. Bijvoorbeeld FelineHoi.  

8. Rondvraag;  



Oortveldruiters; bij organiseren van evenement Buma Stemra betalen, heeft iemand hier 

ervaring mee ? Hoe komen ze aan de informatie dat je iets organiseert ? Waarschijnlijk via 

het aanvragen van de evenementenvergunning.  Yvonne vraagt dit na bij de regio hoe dit zit. 

Waarom krijgt de ene vereniging wel een rekening, en de andere niet. RC Zutphen heeft dit 

geregeld via de FNRS. 

Ijsselruiters; hoe zit het als deelnemers in hetzelfde weekend dressuur rijden en springen. 

Antwoord; als men dit doorgeeft aan selectiekring@gmail.nl regelt de kring de dispensatie. 

GZ; belangrijke informatie niet alleen op FB. Niet iedereen heeft FB, dus ook graag ook alle 

info op de website. Uitslagen kringkampioenen niet direct op de laatste wedstrijd, is dit 

bewust ? Ja, vanwege de foutgevoeligheid bij het uitrekenen  van de kampioenen.  

Extra avonden voor het uitreiken werden heel goed ontvangen de laatste keren. 

GZ; toezichthouders, is het verplicht ? Officieel is het verplicht, alleen te weinig 

toezichthouders.  

Er worden mensen opgeleid maar dat zullen ook niet genoeg mensen zijn om toezicht te 

houden. Dus op dit moment wordt het gedoogd dat er geen toezichthouders zijn.   

Wedstrijdponyruiters, is het mogelijk om de selectiewedstrijden springen meer hetzelfde te 

laten zijn zoals op de kampioenschappen ?  

Liever selecties springen en dressuur op 1 dag zodat mensen niet twee dagen in een 

weekend kwijt zijn.  

GZ; hoeveel selectiewedstrijden in de zomer, drie of vier ?  Liefst drie wedstrijden in de 

zomer en de winter. 

Velp; dressuurwedstrijd 4/5 februari in de Spreng wordt georganiseerd door Velp en niet 

door PPSV de Spreng. 

Spreng; mag je bij het springen in twee klassen tegelijk starten voor de prijzen? Ja, de 

hoogste klasse is dan voor de selectie.  

Afgelopen weekend wedstrijd gehad;  mensen klagen veel en eisen liggen hoog.  Het is bijna 

niet leuk meer om iets te organiseren als vrijwilliger.  

Mensen schrijven laat in en hebben veel eisen. Het ene secretariaat kan dit beter relativeren 

dan de ander.  

In het algemeen is de tendens dat de ruiters en of ouders veel eisen hebben en niet snel 

tevreden zijn.  

GZ; hebben avond georganiseerd voor wedstrijdruiters en ouders met informatie over alles 

rondom wedstrijden. Is dit iets om binnen de kring te doen ? Binnen de vergadering zijn er 

mensen die dit niet de rol van de kring vinden, anderen wel. Hier wordt over nagedacht. 

 

22.00 uur wordt de vergadering gesloten.  

 

 

mailto:selectiekring@gmail.nl

